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MUDr. Tomko: 

Robí sa nejaký zásah na Blike? Prechádzal som okolo nej, keďže mesto dáva strážiť tento 

objekt, bolo vidno, že sa tam robia nejaké zásahy, vidno to z cesty.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka Bliky, pán poslanec, na otázku odpoviem. Ide o poistnú udalosť, ktorá je riešenia 

z pozície mesta. V čase nepriaznivého počasia došlo k odtiahnutiu tej časti obkladu, teraz je to 

momentálne riešené naším oddelením výstavby a majetku ako poistná udalosť.  

 
 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 

 

 

 

 


